
Vážené dámy, vážení pánové, milá Květnice. 
 
Blíží se nám konec roku, a to je čas bilancování.  
 
Letošní rok byl pro naši obec ve znamení mnoha změn, zvratů a nových zkušeností. Zažili jsme 
náhlou změnu ve vedení obce, následné mimořádné komunální volby, ověření špatně 
sečtených výsledků i návrat staronového zastupitelstva a vedení. Bylo to pro nás všechny velmi 
náročné období.  
Nyní s odstupem času musím uznat, že jsem za tyto turbulence vlastně vděčná. Zjistili jsme o 
sobě mnoho nového.  Například to, že i přesto, že nás někteří vnímají jako „noclehárnu“, jsme 
dobře fungující komunitou lidí, kterým není lhostejné, co se děje a záleží nám na tom, jak se 
nám tady u nás v Květnici bude žít.  
Osobně vnímám tuto potřebu, Vás lidí, podílet se na vytváření kvality zdejšího života, čím dál 
silněji. Díky nové výstavbě a samozřejmě i zázemí skvěle fungující mateřské školy, sem 
každoročně přicházejí najít domov mladé rodiny s dětmi. To mimo jiné generuje zvýšený tlak 
na plánování kulturně sportovního zázemí. Také chybějící občanská vybavenost se díky tomu 
stává stále častějším tématem našich zastupitelských jednání, na kterých pokračujeme 
přípravě, plánování realizaci sportovišť, nových pěších cest, cyklostezek, ploch na výcvik 
pejsků, vzdělávacích a interaktivních míst pro děti, ale samozřejmě i prostorů pro odpočinek 
a.  
V současné chvíli máme na obecních účtech desítky milionů korun, které jsme připraveni 
smysluplně použít nejen na dofinancování dotačních titulů, díky kterým zlepšíme všechny tyto 
kategorie, které zahrnují kvalitu místního života. Plánů a úkolů máme mnoho. Budeme 
pokračovat s rekonstrukcemi silnic a zmodernizujeme veřejné osvětlení. 
Připravujeme rozšíření mateřské školy, pokračujeme v projektu výstavby svazkové základní 
školy Povýmolí a mnoho dalšího. Zkrátka čeká nás obrovská hromada práce, na kterou se už 
nyní těšíme. 
Toto všechno se bohužel nedá dlouhodobě realizovat bez finančních prostředků, o které 
každoročně v řádech milionů přicházíme tím, že zde žije velké procento lidí, kteří nejsou 
hlášeni k trvalému pobytu v Květnici. Chci Vás všechny proto požádat, abyste neváhali a 
k trvalému pobytu do naší obce se přihlásili. Je škoda posílat peníze z RUDu do místa, kde 
fyzicky nežijete ani Vy ani Vaše děti. Tady u nás za ně může být další hřiště, dům sociálních 
služeb, kulturní sál nebo nová cyklostezka. A zároveň pomůžete zmírnit rostoucí náklady na 
svoz odpadu, které všichni hradíme a do které se odráží i povinnost hradit vyšší cenu 
skládkovné za nadprodukci odpadů, neboť se do limitu počítají všechny odpady, tedy i za 
nepřihlášené obyvatele. 
Vážení a milí, dovolte mi, abych Vám poděkovala za podporu a sounáležitost v uplynulém roce, 
a do toho nového roku Vám všem popřála hlavně hodně zdraví, klidu, pohody, vzájemné lásky 
a tolerance. I nadále zde budeme s celým naším týmem pro Vás, neváhejte se na nás obracet 
se svými dotazy, nápady, postřehy, ale i trápeními. 
 
Lenka Houžvičková 
Starostka obce Květnice 


